
ZSrpisnica
zo Sestnfsteho zasadnutia obecnrCho zastupitel'stva v Radoli

konandho dia 09. 01.2017 od 17.00 hod. v budove SK na ihrisku v Riekach v Radoli

Pritomni:
Ing. Anton Tk6dik, starosta obce
Poslanci: ing. Viera Andelov6, Ing. Jozef Macri5,Ing. Ernilia Meria6ov6, Ing. Andrea
Schmidtovf, Jiin Sustek
Dal5i pritomni:
Bc. Katarina Addmkov6, hlavni kontrol6rka obce,
Alena Franekov6, zapisovatel'ka,
Mgr. Vladimir Fkomidka, riaditel ZS s trfS. Radot'a326.
Prezendn6 listina tvori prilohu d. 1.

N6vrh programu rokovania obecn6ho zastupitel'stva uvedeny v pozvinke:
1. Otvorenie
2. Schvrilenie programuzastupitel'stva
3. Urdenie nivrhovej komisie, overovatel'ov ziipisnice
4. Kontrola uzneseni
5. N6vrh na zruSenie uznesenia d 33 bod 8.254 zo dria 07. a4. 2aa6
6. VyuZitie budovy SK Radofa v Riekach sfp. d. 341
7. Rozpodtov6 opatrenie i).112017
8. R0zne
9. Diskusia
10. Zdver

K bodu I
Zasadnutie Obecndho zastupitel'stva v Radoli otvoril a viedol Ing. Anton Tkedik, starosta obce.
Privital v5et\fch pritomnyj,ch. Starosta obce konStatoval, ie podet pritomnfch poslancov je piit'.
Zasadnutie obecndho zastupitel'stva je uzn65ania schopn6 a mdZe pokradovaf 

-poaf*

jednotliqfch bodov programu. Nepritomni: Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocir, Ing. peterKubik,
Iubo5 Supol.

K bodu 2
Po obozn6meni s jednotliqimi bodmi programu uvsdendho v pozv6nke, starosta obce nawhuje
doplnif program o Zi*ady odme[ovania poslancov obecndho zastupitelstva obce Radol'a
vporadi ako bod 7. Za strany poslancov neboli podand d'al5ie doplfiujrice ndvrhy.
Hlasovanie:
za: 5, (Ing. VieraAndelovd, Ing. JozefMaciri,Ing. EmiliaMeriadov6,Ing. Andrea Schmidtova,
Jin Sustek)
proti: 0, zdrLali sa: 0 (hlasovalo 5 poslancov)
Obecne zastupitel'stvo hlasovanim schvrililo program rokovania dila 09. 01. 2An s
uvedenfm doplnenim.

K bodu 3
Urdenie niwhovej komisie a overovateliov zripisnice:
Ndvrhovi komisia v zlozeniIng. Jozef Macirs,Ing. Andrea schmidtovrl
Overovatelia zipisnice v zlaLeni Ing. Viera Andelovd, J6n Sustek
Hlasovanie:



za: 5 (Ing. Viera Andelov6, Ing. JozefMacri5, Ing. Emilia Meriadova, Ing. Andrea Sch6idtov6,
Jiln Sustek)
proti: 0, zdrialisa: 0 (hlasovalo 5 poslancov)
Starosta obce konStatoval, ie nivrhov6 komisia a ol'erovatelia ziipisnice boii schv6leni.

K bodu 4
Starosta obce predital uznesenia zo zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva zo dia 19.12.2016.
Informoval o ich plneni po jednotliqfch bodoch. Ing. Emilia Meriadov| oznitmi termin
zasadnutia komisie pre vystavbu a iivotnd prostredie v zmysle uznesenia d. 13612016. Zo
strany poslancov neboli iiadne doplf,ujirce otivky ku konhole uznesenia.

K bodu 5
starosta obce preiital uznesenie obecneho zastupitel'stva d. 33 bod 8.254 zo dia 07. a4. 2006
vzneni: ,,Obecnd zastupitel'stvo schvaluje dlhodoblir prendjorn strechy vbudove na ihrisku
v Riekach za irdelom qirstavby ubytovacich priestorov a rekonstrukcie strechy pre firmu REHA,
s'r'o' Jesenskdho 224L,Kysuckd Novd Mesto". Na minulom zasadnuti obecneho zastupitel'stva
sprdvne zaznelo, Ze uznesenie o prendjme strechy treba zruSit'. Vzhl'adom na to, Ze toto
uznesenie nikdy nebolo naplnend (nebola uzatvoreni zmluva, ani neboli realizovand Ziadne
kroky smerujrice k jeho naplneniu), obecnd zastupitel'stuo md pr6vo uznesenie zruSit.
Starosta obce dal hlasovat'za zru5enie uanesenia d. 33 bod n.iS+ zo dia 07. 04.2006.Hlasovanie:
za: 5 (Ing Yiera Andelovd, Ing. JozefMacir5, Ing. Emilia Meriadovd, Ing. Andrea Schmidtov6,
J6n Sustek).
proti: 0, zdrlali sa: 0 (hlasovalo 5 poslancov).
Starosta obce konstatoval, Le obecnd zastupitel'swo zrusilo uznesenie d. 33 bod 8.254 zo dfla
07. 04. 2006.

K bodu 6
Starosta obce predloiil poslancom n6vrh vyuiitia budovy. Osobne preferuje vyuZitie na
obdiansku vybavenost' pred inlirmi ri6elmi. Musi za tlim vdak byt ajre6lny podnikatel,sky zamer
podloZeny kapitdlom a sktsenost'ami.
Obj ekt m0Zeme vyulivat nasledovnymi spdsobmi :

- na Sport: fitcentrum (posilfiovf,a, kardioz6na, taneIno-kardio s61a + bar, kaviaref,,
welues, doplnenie areilu o korduliarsku dr6hu a skatepark, kombindcie vyuiiti,- ako bytory fond: odpredaj strechy za ridelom qistavby podkrovnlfch, mezonetoqich
bltov (festwjrici priestor +podkrovie), jednopodlaind byty na 

-oboeh 
podla2iach,

parkovacie miesta od obce na pren6jom ...
- kulttru: koncept ,,creativ industry zofis" (na trito oblast' sir zamerand eurofondy

v oblasti kreativneho priemyslu vditane stavebnych irprav a adaptiicie priestorov),
eventovy priestor cez dve podlaZia so vSetkym do k tomu patri (hygiena, Satne, priestory
na pripraw jedla, mrizeum + informadn6 kancel6ria...

- ind vyuiitie: kancel6rske priestory na prenijom, zdravotne stredisko, po5ta, detsk6
freetime zfina-alternativapred3kols$fcha poobedqfch zaiadem,.erp. bvi, matersk6

x -- _ 
$.!o-$ I allqi priemysel, resp. sluZby - zqf Senie zamestnanosti priamo v obci...

Co d'alej? Vyhkisit' verejnri obchodnir sirt'aZ na konkr6tny spdsob ,,yuiitiu, zhroma1dit
a vyhodnotit' konkrdtne ponuky, posirdit' siln6 a slabe strfnky objektu ohl'adom preferovan6ho
spdsobu vyuZitia.
Ing. Ernilia Meriadovi - priestor okolia sa vyuiiva na Sport, preferuje tmaiat d'aliie 5portove
aktivity. Mali by sme v Iporte pokradovat.
Ing. Viera Andelovd - tiet sa prikliila za Sportovd vyuZitie.



J6n Susbk - prikhiia sa za udel vyuLitia Sportu, obyvatelia budovali vakcii uZ'., jato ich
srdcovka. Na kultirrne vy'uiitie by sa dalo vyuiit' aj cez eurofondy, napriklad vyuZit' na
fotogaleriu.
Starosta obce - predovletkym musime budovu dat' pod sedlovir strechu a priestor skulttrnit'
a zateplit'.
Ing. Jozef Macri5 - jednoznadne treba novri strechu, prikl6ila sa za Sportovd qauZitie.
Ing. Andrea Schmidtovir-tiet si mysli, Ze najvhodnej5ie bude vyriif budow na ridely Bportu,
pripadne detsk6 centrum, detskri z6nu.

Obecne zastupitel'stvo poveruje komisiu pre vystavbu a iivotne prostredie prerokovat' na
najbliZsom zasadnuti moZnosti vyuZitia budovy SK Radol'a v Riekach d. 341na ridely Sportu
alebo kultury pri zachovani vlastnictva celeho objektu obcou s prestavbou rovnej strechy na
sedlor,u.

Hlasovanie:
za: 5. {Ing. Viera Andelov6, Ing. Jozef Mact$, Ing. Emilia Meriadov6, Ing. Andrea Schmidtovd,
Jin Sustek).
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalo 5 poslancov).

K bodu 7
Starosta obce * poslancom obecndho zastupitel'stua za qikon funkcie patri odmena. Vf$ka
odmeny nebola upravovand velmi dlho, pri prechode SK na Euro bolo 300 SK prepoditanych
konverznlim kurzom na Euro. V podstate niekol'ko volebnlich obdobi bola vypl6can6 suma 10
Eur za irdast'na zasadnuti. Pritorn ui pred rokom 2006 bola odmena 500 SK. Uprava r.y5ky
odmerry bola predmetom rokovania komisie pre financie a socidlne veci. elenovia komisie
odporudajir zvli5enie odmeny na 25 Eur.
Ing. Andrea Schmidtovii - robila prieskum v okoliQich obciach, odmeny sri r6zne konkrdtne
sumy, ale aj percenfuflne r,ypoditane z priememej mzdy zamestnanca v ndrodnom
hospodarstve, majf schvilend aj za ifiast na zasadnuti komisie.
Obecnd zastupitelistvo schval uj e Zilsady odmeiovania poslancov obecneho zastupitefsfta obce
Radol'a s uvedenim WSky odmeny 25 Eur za vykan poslaneckej funkcie za u(ast na celom
zasadnuti obecndho zastupitel'stva a zapisovatelke s irdinnost'ou od 09.01 .2017.
Hlasovanie:
za: 5 (Ing. VieraAndelov6,Ing. JozefMacirB,Ing. EmiliaMeriadovd,Ing. Andrea Schmidtovd,
J6n Sustek).
proti: 0, zdrLali sa: 0 (hlasovalo 5 poslancov).
Starosta obce konltatoval, ie obecnd zastupitelistvo schvililo Zixady odmefiovania poslancov
obecndho zastupitel'sfva obce Radofa s irdinnostbu od 9. 1. ?017.

K bodu 8
Starosta obce predloiil poslancom Rozpodtovd opatrenie d. 1120i7. Tvori prilohu d. 2. Materi6l
bol prerokovanjr komisiou pre financie a socidlne veci. V oblasti prijmov - prognbza vjrnosu
dane z prijmov fyziclqich os6b je o 47 980 Eurry55ia ako povodne uvedend a takisto ui mfme
predpokladany qfsledok hospod6renia za rok 2016. Spolu prerozdelime sumu 101 030 Eur.
V oblasti qfdavkov * za absolutnu prioritu je nivrh rielit'miestne komunikdcie - pouZivame
ich v5etci akaldy def,. Dopravn6 znadenie uZ m6me predpripravend. Rekonstrukcia l6vky
v Riekach plus chodnik k nej nebudir nid zloiitd. Ui dSvnej5ie je predebatovand opreva okraja
cesty na cintorin. Chodnik od kriZovatky, Io najd'alej po Yadidovskej ceste. Powch vozovky a
daidbvf kanalizhcia potrebujir tot6lnu rekonltrukciu Pod Teheliou a pri Zvonici, kde
presakuje zaphchajtca odpadov6 voda cez oporny mtr na pozemok rodiny Budkovej. Stari
cesta od Jednotv po kostol je tieZ zrel6na novy povrch a ripravy daid'ovej kanalizicie... je toho
viac. Autobusov6 zast6vky, ndstupnd ostrovdeky pod POD alebo oproti tvlS by sa tieZ hodili.
Zkapacitnych ddvodov sa nebude dat' v5etko stihntt', je vel'a drobn;fch poloZiek. Novlf



dodrivkoqf autornobil by znamenal zoSrotovanie bieleho pick upu Seat Inca abezpednejliu
prdcu v obci bez straty iasu na nepretriite opravy. naiia atebo Fiat by sa vmestili do
navrhovanej sumy. Auto by malo vy-uiitie aj na zimnir irdribu, keby sa nifuane zariadenie
pripojilo 1'ahk6 rozmetadlo s pos)?om. Ndkup musi byt'verqnlim obsiarivanim. Detsk6 ihrisko
qti"Zs mdieme doplnit' o nejakli dobqf prvok, treba dorie5ir'oplotenie, aj osvetlenie. Atletickri
driha vyZaduje prekrytie starej Skvary solidnej5im materidiom. Sr*u na prdekrovri
dokumenticiu by mala byt'diastodne vniman6 ako rezerva. Treba osadit' nov6 stipy a iozvody
verejndho osvetlenia v tmavych risekoch pod polnohospoddrrskym druZstvom u Uu fi*. t p.
Stefanovi Svrdkovi. Postupne chceme vymieirat,qlibojkovd svietidld zaLED po preskumani
spol'ahlivosti.
Riaditel' Zhkladnej Skoly s materskou Skolou Mgr. Vladimir Flromridka dal pisomny nhvrh na
vyuZitie finandnych prostriedkov z rozpodtu obce pre ZS s MS za ridelom: 

"Vbuu.r"i* 
Ikolskej

jedilne - treba doplnit'o digestor (pribliine 1?00 Eur), na opravu strechy skladu Sf q:OO furl,
vchod do MS treba prekryt' itrieskol, ohrozuje sneh pada.lirci zo strechy na schodisko ( 100 Euij
a znihenie stropu v chodbe tvtS ISOO Eur;.
J6n Sustek - nawhuje presunut' financie z kapitoly projektov6 dokument6cia na originalne
kompetencie ZS. Navrhuje dat'urobif striesku nad vchod do haly azatv1racisystem Brano na
vchodovd dvere.
Ing' Emilia Meriadovd - aj na chodniky bude treba dat qpracovat' projektovri dokumentriciu.
Starosta obce - liniou-imi stavbami sa bude zaoberaf projektani, ktoqf robil chodnik ku
ka5tiel'u.
Pritomni poslanci obecndho zastupitelistua dhvajisrihlas upravit'finandn6 prostriedky rozpodtu
na kapitdlovd qirdavky s toleranciou pri irprave v jednotliqfch poloZkrich.
Hlasovanie:
za: 5- (Ing VieraAndelovi,Ing. JozefMacirS,Ing. EmiliaMeriadovd,Ing. Andrea Schmidtova,
J6n Sustek).
proti: 0, zdrlali sa: 0 (hlasovalo 5 poslancov).
Starosta obce konStatoval, Ze obecne zastupitel'stvo schvdlilo Rozpodtove opatreni e (:. 112017

K bodu 9,10,11
V5etky body schviileneho programu zasadnutia Obecndho zastupitel'stva v Radoli boli
prerokovand. Niktc z pritomn;ich poslancov nemal Ziadne pripomienky. Starosta obce ukondil
rokovanie obecndho zastupitel'stva" Pod'akoval pritomnlm zairdast'. ias ukondenia rokovania
o 18,30 h.

Zapisala: Alena Franekovf

Overovatelia zipisnice:

Ing. Viera Andelov6,

Jdn Sustek

? tv{l/t7v
Ing.Anton TkAdik

starosta obce


